
PROTOKOLL
Centralstyrelsemöte 

 

Datum | tid 2023-09-28| 18:00 – 20:30 | Möte sammankallat av Lars Rydstedt Plats: Digitalt   

Närvarande styrelsemedlemmar 

Lars Rydstedt | Charlott Jonsson (till och med §11.) | Göran Hagman | Christian Janson | Roger Lindström 

|Jyrki Vouti | Annika Helgesson | Bo Engholm | Jenny Häggström| Lena Lindström (adj.) |  

Ej närvarande: Jakob Bergvall, Christoffer Thalin 

 Punkt  

 Mötet inleddes med en kort presentation av Christer Emanuelsson från Minifinder 

som redogjorde för företagets produkter och erbjudanden. 

 

1. Mötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

 

 

 2. Anmälan av sekreterare 

Till sekreterare valdes Annika Helgesson. 

 

 

 3. Val av två justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Göran Hagman och Roger Lindström. 

 

 

 4. Närvarokontroll 

Se ovan. 

 

 

 5. Anmälan av övriga frågor som kan innebära justering av dagordningen 

Ingen övrig fråga anmäldes.      

 

 

 6. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

 

 7. Godkännande av föregående protokoll och gamla ärenden 

Samtliga gamla ärenden avslutas och tas upp till behandling igen när de blir 

aktuella. 

 

Protokollet lades därmed till handlingarna med ett godkännande. 
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 8. Rapport från AU – fastställande av AU:s beslut 

• Beslut om SDK:s förslag till sammansättning av SKK:s CS.  

Lars Rydstedt föredrog AU: s beslut om frihet för delegater till SKK KF att 

agera utifrån samverkan med övriga jakthunds- och arbetande hundar i 

samverkansgruppen. CS fastställde AU:s beslut 

 

 

 9. Kommittéernas rapporter  

 • Avelskommittén 

Charlott Jonsson föredrog kommittén förslag om att ta bort alla 

hanhundsannonser på hemsidan där hanen är född 2014 eller tidigare 

alternativt inte har startat på drevprov sedan 2020. CS beslutade att anta 

förslaget. 

 

 

 

  10. Ekonomisk rapport 

Lena Lindström föredrog den ekonomiska rapporten. SKK:s ekonomiska avdelning 

har inte skickat några fakturor sedan i maj, nu kom det i stället påminnelser. Lena 

Lindström har kontaktat SKK och rett ut problemen. 

Klubbens ekonomi är god och stabil. Den ekonomiska rapporten godkändes. 

 

11. Beslut om friskrivning av lungödem 

Charlott Jonsson föredrog avelskommitténs förslag till kriterier för att friskriva en 

hund från lungödem. Kriterierna diskuterades och ett tillägg gjordes varpå CS 

beslutade att anta förslaget. 

            

12.  Beslut om stämmodatum 2026. Möjlighet att flytta stämman 2024 

CS beslutade att DS 2026 hålls lördagen den 9 maj. Därefter diskuterades 

möjligheterna till att ändra datum för DS 2024 och CS beslutade att nytt datum för 

nästa års stämma är lördagen den 18 maj. Det är av yttersta vikt att information om 

det nya datumet snabbt måste kommuniceras till medlemmarna. 

 

 

 13. Fortsatt samarbete med Tracker och Open Air Group. Avtal 

Lars Rydstedt och Mikael Tranberg redogjorde för den senaste informationen som 

de har fått i sina kontakter med Tracker. CS diskuterade informationen och hur vi 

går vidare. Lars Rydstedt, Göran Hagman och Mikael Tranberg jobbar vidare med 

frågan. 

 

 

 14. 80-årsjubileet  

Punkten bordläggs till nästa CS-möte. Hela CS uppmanas att komma med inspel 

på hur jubileet ska uppmärksammas. 
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 15. Anmälan till SKK DN m.m. 

Lars Rydstedt redogjorde för händelser som föranleder att en anmälan till SKK:s 

DN är aktuell. Efter redogörelsen beslutade ett enhälligt CS att ställa sig bakom 

anmälan. 

 

16. Information 

• Roger Lindström informerade från KF. Tiden före var mycket orolig med 

omkastningar i valberedningens förslag men väl på plats upplevdes allt 

fungera mycket bra. Några av våra motioner röstades ner medan några drogs 

tillbaka. Det största glädjeämnet var att Slagstigens kennel tilldelades 

Hamiltonplaketten. 

• Lars Rydstedt informerade om att SKK har gett en hund klartecken till fortsatt 

tävlan efter att ett mentaltest har gjorts samt att man har beslutat att inte vidta 

ytterligare åtgärder mot två andra hundar som rapporterats in för 

oacceptabelt beteende. 

• Lars Rydstedt informerade om Agria Hundras Extra. 

• Jakthundstema i Hundsport nr 8 – Göran Hagman och Lars Rydstedt 

sammanstrålar kring innehållet på SDK:s sidor. 

• Ny exteriördomare för Drever – Lisa Molin. 

 

17. Meddelanden 

Inga inkomna meddelanden. 

 

18. Diskussioner 

Inga uppkomna diskussioner. 

 

19. Övriga frågor att ta upp till diskussion som uppkommit under mötet 

       Inga övriga frågor. 

 

20. Nästa möte 

       Nästa möte hålls torsdagen den 26 oktober kl. 18.00 (digitalt) 

  

21.  Mötet avslutas 

Då inget mer förelåg tackade Lars Rydstedt för visat intresse och avslutade dagens 

möte. 

 

Vid protokollet                                          

 

 

Annika Helgesson 

 

 

Justeras                                             Justeras                                         Ordförande  

 

 

Göran Hagman                               Roger Lindström                        Lars Rydstedt                                         
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